
Evenement/kermis 2022 

Onderstaande vragen verzameld bij omwonende 9jdens bijeenkomst (waar 
ongeveer 70-80 omwonende aanwezig waren) en WPF op 4 juli 2022. 

1. Waarom hee+ het Wijkpla2orm dit moeten organiseren en is dit niet door de Gemeente of Horeca 
gedaan? 

Antw;  Volgend jaar weer de gemeente / nieuwe opzet de Gemeente gaf de horeca de opdracht het 
zelf te regelen ,maar wat nu bleek dat was niet handig te veel miscommunicaFe. 
Volgend jaar nodigt de gemeente de mensen uit  

2. Wie is verantwoordelijk voor de handhaving en veiligheid BINNEN het evenemententerrein? 

Antw ; De organisaFe/ horeca en de gehuurde beveiliging  

3. Wie is verantwoordelijk voor de handhaving en veiligheid BUITEN het evenemententerrein? 

Antw : De Burgermeester , poliFe en handhaving ( BOA) 

4. Veel mensen vinden het niet kunnen dat een deel van het evenemententerrein hermeFsch is 
afgesloten, kan dit gewijzigd worden? 

Antw|: NEE ,  ivm eerdere evaluaFe afgelopen jaren  
ivm drukte en met het in de hand houden ,dat het niet gaat verspreiden als het uit de 
hand loopt  
onderzocht door extern bureau , het is veiliger om een stukje af te sluiten om dan de 
drukte  beter te kunnen beheersen  

5. Waarom is er weinig beveiliging en handhaving te zien bij uitstroom evenemententerrein? Voorstel 
zeker tot en met een half uur na afsluiten droge horeca. 

Antw :  

De organisator / horeca eigenaar gee+ aan de beveiliging door wanneer ze mogen vertrekken en dat 
is als de mensen weg zijn en of ze het veilig vinden om ze te laten gaan fesFval terrein en erom heen  

aXankelijk van de melding omwonende blij+ de bewaking langer als dat nodig is  

 !!!! # MELDINGS BEREIDHEID VAN DE OMWONENDE #!!! 

 Telefoonnummer  14040 

6. Waar komen de fietsenstallingen en door wie worden die bemand? 

Antw  De zelfde plaats als voorheen binnenweg en den Duc  

 Bemand door STAU  

7. Wie verzorgt de schoonmaak buiten het evenemententerrein? Wens ook de aangrenzende straten 
schoonmaken b.v. stuk Blaarthemseweg, Binnenweg, Den Duc, Vijverstraat, Kruisstraat, Heuvelstraat, 
Broekweg, Heuvel 

Antw : 25 mtr de horeca en organisator en de Gemeente doet de rest  

8. De urinoirs worden die schoongemaakt en zo ja hoe vaak? En wie controleert dit. 



Antw: de horeca ondernemers zeker na sluiFngsFjd maakt iedere dag schoon.                                    Is 
24 uur open en alFjd bereikbaar  

Controle -controleerbaar -geen antwoord op 

9. Op de woensdag voor de aanvang kermis staat er al een urinoir op de hoek Binnenweg bij de 
stoplichten, deze staat op het smalste stukje troeoir. Vooral ouderen en kinderen kunnen dan niet 
veilig oversteken, kan deze op een andere plek komen? 

Antw: wordt verzet ,zeker overdag , het staat daar om te voorkomen dat er tegen het huis /gevel en 
schufng wordt geplast avonds en nachts . 

10. Hoe worden de omwonende ingelicht over alles wat er gaat gebeuren, b.v. wie moet er gebeld 
worden ivm handhaving en/of calamiteiten, wanneer kun je waar nog door en vanaf wanneer zijn de 
wegen afgesloten? Misschien aan de overkant op het gras.  

Antw;  maandag en dinsdag zijn brieven aan omwonende rond gebracht en daar staan alle gegevens 
in ( we krijgen het ook per mail het wijkpla2orm ) 

11. Oudere mensen die zorg nodig hebben, kunnen deze helaas niet krijgen omdat er hekken staan 
rondom hun huis staan, hoe gaat dit opgelost worden?  

Antw : Henk  Aarts  van de Weely bar zorgt dat de hek opstaat voor 

Mevr. Hornsleth kruisstraat  20 - HR Frans Russen kruisstraat 24 - Mevr. Josiejasssen kruisstraat 24 

Gevraagd of de bewoners dat zelf kenbaar maken aan de organisaFe, zodat ze dit kunnen oplossen. 
Doorgeven aan    Robert v Wieren  040-2301360 

12. Doorgang Fietsenmaker Franssen (zij zijn open zaterdag 6-8 tot 16.00 uur) hoe gaat deze geregeld 
worden? 

Antw  Robert van Wieren,  het is netjes en met overleg met de fam. Franssen geregeld  

13. Hoe is de Spar te bereiken gedurende opbouw/kermis/alouw? 

Antw : zo goed als kwaad het kan  

14. Er is nu maar 1 taxistandplaats, waardoor daar regelmaFg een ophoping ontstaat, kunnen er 
meerdere taxistandplaatsen komen? B.v. Vijverstraat/Kruisstraat 

Antw : Binnenweg overzichtelijk , men rijd rijd af en aan met Taxies, niemand hoe+ te reserveren dus 
geen discussie mijn taxi heb ik besteld.  

15. Is het mogelijk om de toiletgelegenheden open te laten blijven tot een half uur na sluiFngsFjd 
droge horeca? En dan bedoelen we niet alleen de urinoirs 

Antw 24 uur per dag open alFjd  

16. Wat wordt er gedaan met de meldingen die binnenkomen op de betreffende telefoonnummer(s) 
mbt geluidsoverlast of andere zaken? 

Antw:  A2 service  14040      AlFjd bereikbaar- 

- Callcenter (in de avond) 

- Goed doorgeven Veldhoven - wijk Zeelst kermis  



 Ook melding geluidsoverlast – na melding komen ze meten - wel bellen  Gemeente kan niet zelf 
meten  

17. SVP bij de ingang Den Duc een bord plaatsen: alleen parkeren voor bewoners? 

Antw: NEE vanaf de malle goedzak is de straat afgesloten alleen voor bestemmingsverkeer    

18. Is het mogelijk om na de kermis weer evaluaFe te organiseren met Horeca, Gemeente, 
kermisexploitanten en omwonende? 

Antw  wel evaluaFe maar  iedere groep apart zowel kermisexploitanten als horeca en bewoners . 

Graag verneemt het wijkpla2orm van uw ervaringen van vervelend /ongemak etc. omdat mee te 
nemen bij de evaluaFe na de kermis /fesFval       E-mail:    wijkpla[ormzeelst@gmail.com 

19. Kan de norm van het geluid naar beneden? In omliggende gemeentes (bv in Best) is deze een stuk 
lager. 

Antw: valt wel mee ,is al lager   punt  

20. Waar worden er precies hekken geplaats? Overal dezelfde of is er nog verschil in hoogte? 

Antw: zie tekening onderaan de vragenlijst  

Vijverstraat hoge hekwerk bewust hoog ivm overlast ongewenste bezoek in de tuin en afval. 

Er zijn hoge en lage , maar waar dringend is komt hoge hekwerk  

21. Men hee+ het gevoel dat er niet gehandhaafd wordt, wat gaan jullie daar aan doen zodat dat 
gevoel verdwijnt? Graag op papier en zichtbaar. 

Antw  nee, geen papier en teveel zichtbaar lokt ook ongewenst gedrag uit vragen en meldingen bij 
Jan Roelands hij is van de gemeente en veiligheid/handhaving  

22. GOEDE COMMUNICATIE is erg belangrijk en wordt zeer gemist! 

Vroeger klankbord dat is voorbij 

Fout : misgedachte van de gemeente 

Volgend jaar beter oppakken door de gemeente  

22 a. Robert van Wieren was Fjdens de vergadering van het WPF op 30-5 aanwezig, namens welke 
parFjen sprak hij toen? En wat is de rol van de Gemeente en hoe is de samenwerking? 

Antw  Robert van wieren is organisator van fesFval en contact persoon horeca 040-2301360 

 Rol Gemeente, voert controle uit of alle eisen aan de protocollen voldoen.  

23. Moet zo’n fesFval/evenement met dit geluidsniveau en zoveel mensen (uit heel Nederland?) nog 
wel op deze manier en op deze plek plaats vinden? 

Geen antwoord op gekregen.  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Schade- aangi+e poliFe – verzekering 

Camera’s zijn afwezig technisch aspect en duur, nu tacFsch opgelost wordt niet aan getornd. 



Voor vragen over veiligheid : 

Jan Roelands Adviseur Openbare orde & Veiligheid Gemeente Veldhoven  

Vragen die hij niet kan beantwoorden zet hij door naar de juiste collega  

E-mail:  Jan.Roelands@veldhoven.nl 

Voor vragen of opmerkingen kunt u contact opnemen met Robert van Wieren namens 
Horeca Zeelst via het telefoonnummer  040-2301360 ( Manha]an ) 

mailto:Jan.Roelands@veldhoven.nl

